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MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
FEJLESZTÉSI, KÖRNYEZETVÉDELMI  
ÉS AGRÁR BIZOTTSÁG  
  
Ikt.szám: 749-16/2018.  
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése  

Fejlesztési, Környezetvédelmi és Agrár Bizottság 
2018. november 20-án megtartott üléséről 

 
Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal I. emeleti 2. sz. helyiségében  
 
Az ülés időtartama: 8 óra 30 perctől 8 óra 42 percig 
 
Jelen vannak:   a mellékelt jelenléti ív szerint  

 
Falu György: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság 6 fővel 
határozatképes.  
 
Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a napirendi pontok elfogadásával?  
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás 
mellett a napirendet elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 
58/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
 

1. A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
Előterjesztő: Király József VVB elnöke 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 4. sorszámmal szerepel. / 
(A módosuló szabályozási tervlapok a www.kecskemet.hu/uploads/20181122.zip  tárhelyen 
tekinthetőek meg) 

 
2. Integrált Területi Programmal kapcsolatos döntés meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 8. sorszámmal szerepel. / 
(Kecskemét Megyei Jogú Város Integrált Területi Programja 2014-2020 a terjedelmére való 
tekintettel kizárólag elektronikusan kerül megküldésre) 

 
3. Fejlesztésekhez kapcsolódó önerő biztosításáról szóló döntések meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 9. sorszámmal szerepel. / 
 

4. Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntés 
Előterjesztő: Király József VVB elnöke 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 23. sorszámmal szerepel. / 

http://www.kecskemet.hu/uploads/20181122.zip
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5.  Beszámoló a "Környezetvédelem Jeles Napjai 2018" rendezvénysorozat 

önkormányzat által finanszírozott rendezvényeiről és az Európai Mobilitási 
Hétről 
Előterjesztő: Gaál József alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 26. sorszámmal szerepel. / 

 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Irattár 

 
1. Napirendi pont 
A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
 
Falu György: kérdezi az előterjesztőt, tesz-e kiegészítést az előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Öveges László: nem kíván kiegészítést tenni. 
 
Falu György: Kérdezi a bizottság tagjait, van-e kérdésük, észrevételük az előterjesztéssel 
kapcsolatban?  
 
Mivel hozzászólás, javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért 
egyet az alábbi határozat-tervezettel?  
 
A bizottság megtárgyalta a Városrendezési és Városüzemeltetési Bizottság 849-165/2018. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Falu György: Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
59/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
 
A bizottság megtárgyalta a Városrendezési és Városüzemeltetési Bizottság 849-165/2018. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
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A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Öveges László irodavezető, Mérnöki Iroda 
• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 
• Irattár 

 
Szőkéné Kopping Rita megérkezett az ülésre. 
 
2. Napirendi pont 
Integrált Területi Programmal kapcsolatos döntés meghozatala 
 
Falu György: Kérdezi az előterjesztőt, tesz-e kiegészítést az anyaggal kapcsolatban? 
 
Balogh Zoltán: elmondja, hogy a jelenlegi módosítás alapvető célja a fenntartható és 
minőségi foglalkoztatás, valamint a munkavállalói mobilitás támogatása, többek között a 
kisgyermekes szülők munkaerőpiacra történő visszatérésének elősegítése a 
gyermekellátási szolgáltatások fejlesztése által. A 0-3 éves gyermekek elhelyezését 
biztosító férőhelyek számának növelése fejlesztés eredménye nagyobb számban segíti az 
elhelyezést biztosító intézmények kapacitását és az általuk nyújtott szolgáltatások 
minőségére pozitív hatással van, mely a nők munkaerő-piaci részvételének 
elősegítéséhez járul hozzá. 
 
Falu György: Támogatja a módosítást. Kérdezi a bizottság tagjait, van-e kérdésük, 
észrevételük az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel észrevétel, hozzászólás, javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, 
hogy ki ért egyet az alábbi határozat-tervezettel?  
 
A bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 104-63/2018. 
ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
 
Falu György: Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6  igen, 0 nem és 1 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
60/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
Integrált Területi Programmal kapcsolatos döntés meghozatala 
 
 
A bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 104-63/2018. 
ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
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A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
• Balogh Zoltán osztályvezető, Pályázatkezelési és Közbeszerzési Osztály 
• Irattár 

 
3. Napirendi pont 
Fejlesztésekhez kapcsolódó önerő biztosításáról szóló döntések meghozatala 
 
Falu György: kérdezi az előterjesztőt, tesz-e szóbeli kiegészítést? 
 
Balogh Zoltán: nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  
 
Falu György: Kérdezi a bizottság tagjait, van-e kérdésük, észrevételük az előterjesztéssel 
kapcsolatban?  
 
Szőkéné Kopping Rita: ha jól értelmezi, akkor 1,6 milliárd Ft a hitel, amit felvesz az 
önkormányzat? 
 
Balogh Zoltán: az előterjesztés végén egy táblázatban évekre lebontva vezették le, hogy 
melyik évben hogyan merülnek fel az önerő igények. Hangsúlyozták az anyagban, hogy a 
2018. évi önerőkre vonatkozóan nem szükséges hitelfelvétellel kalkulálni, mert ezt a város 
megfinanszírozta. Jelen előterjesztés 5 milliárd Ft hitelkeret megállapítására tesz 
javaslatot, ami illeszkedik a város önerő viselési képességeihez és ennek megfelelően 
kerülne lehívásra. 
 
Falu György: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, 
hogy ki ért egyet az alábbi határozat-tervezettel?  
 
A bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 4350-101/2018. 
ügyszámú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 
javasolja. 
 
Falu György: Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 1 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 



5 
 

 
61/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
Fejlesztésekhez kapcsolódó önerő biztosításáról szóló döntések meghozatala 
 
A bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 4350-101/2018. 
ügyszámú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 
javasolja. 
 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
• Balogh Zoltán osztályvezető, Pályázatkezelési és Közbeszerzési Osztály 
• Irattár 

 
4. Napirendi pont 
Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntés 
 
Falu György: Kérdezi az előterjesztőt, tesz-e szóbeli kiegészítést? 
 
Öveges László: nem tesz szóbeli kiegészítést. 
 
Falu György: Mivel hozzászólás, javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, 
hogy ki ért egyet az alábbi határozat-tervezettel?  
 
A bizottság megtárgyalta a Városrendezési és Városüzemeltetési Bizottság 29356-1/2018. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Falu György: Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
62/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntés 
 
A bizottság megtárgyalta a Városrendezési és Városüzemeltetési Bizottság 29356-1/2018. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
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A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Öveges László irodavezető, városi főépítész, Mérnöki Iroda 
• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály  
• Irattár 

 
5. Napirendi pont 
Beszámoló a "Környezetvédelem Jeles Napjai 2018" rendezvénysorozat 
önkormányzat által finanszírozott rendezvényeiről és az Európai Mobilitási Hétről 
 
Falu György: kérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az anyaggal kapcsolatban? 
 
Csányi Katalin: nem kíván kiegészítést tenni. 
 
Mivel hozzászólás, javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért 
egyet az alábbi határozat-tervezettel?  
 
A bizottság a fenti tárgyban készült 3904-85/2018. számú beszámolót a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Falu György: Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
63/2018. (XI.20.) FKAB. sz. határozat 
Beszámoló a "Környezetvédelem Jeles Napjai 2018" rendezvénysorozat 
önkormányzat által finanszírozott rendezvényeiről és az Európai Mobilitási Hétről 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült 3904-85/2018. számú beszámolót a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 
• Dr. Bodóczky Judit  irodavezető, Hatósági Iroda 
• Csányi Katalin osztályvezető, Műszaki Osztály  
• Irattár 

 
Falu György: Megállapítja, hogy a bizottság a munkáját befejezte, megköszöni a 
részvételt, az ülést 8 óra 42 perckor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
                  Falu György            Szőkéné Kopping Rita 

     elnök                             alelnök   
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